Heilongjiang Bayi Agricultural University, Daqing, Heilongjiang, China 

Requirements:
1. Fluent in English. Native speaker of English with at least a university degree. Or non-native speaker with a university degree in English major obtained in an English-speaking country. Diploma has to be authenticated by a Chinese consulate. 
2. In good health, no mental illness. Be able to provide a satisfactory medical exam result (within 6 months).
3. Pleasant personality: Open-minded and easy-going, good communication skills.
4. A clean criminal record check authenticated by a Chinese consulate (within 6 months). 
5. TESOL, TEFL, and past teaching experience is an asset but not essential. 

Job description:
1. Teach college students (both English and non-English major) spoken English. Follow the syllabus and evaluate students’ performance. 
2. Monday to Friday. 5 days a week. From late February – June, and late August – December. 4 months off each year. 
3. Average 10 classes per week. 1.5 hours each class. 

Compensation:
1. 8-10 K RMB (before tax) per month for 12 months depending on qualification. Furnished apartment available free of charge. 
2. Travel allowance: a round-trip international travel allowance up to 10 k RMB after a satisfactory completion of one year contract. 
3. Standard medical and accidental insurance. 
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中国黑龙江省大庆市黑龙江八一农垦大学 

要求： 
1.英语流利。英语母语，至少具有大学学位。或在英语国家取得大学英语专业学位的非母语人士。文凭必须经中国领事馆认证。 
2.身体健康，无精神疾病。能够提供满足条件的体检结果（6个月内）。 
3.性格开朗：思想开朗随和，沟通能力强。 
4. 经中国领事馆认证的无犯罪记录证明（6个月内）。 
5. 有TESOL、TEFL的教学经验，但不是必要的。 
工作描述： 
1.教授大学生（英语和非英语专业）英语口语。遵循教学大纲，评估学生的表现。 
2.周一至周五。一周5天。从2月底到6月底，从8月底到12月底。每年休假4个月。 
3.平均每周10节课。每节课1.5小时。 
薪资： 
1.根据资质，每月8千-1万元人民币（税前），为期12个月。免费提供带家具的公寓。 
2.差旅津贴：一年合同圆满完成后，可享受10000元人民币的国际往返差旅津贴。 
3.标准医疗和意外保险。 
邮箱：13936709620@163.com
